

تعميم Circular

رقم (65) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Referring to the Jordan Securities Commission Board of Commissioners' decision No (145/2018) dated 14/5/2018 of registering (250,000) shares of SHEBA METAL CASTING company's capital-increase, through non-public offering to the company's shareholders .

Accordingly, and because the price of SHEBA METAL CASTING company's share is floated, the Instructions of Dealing with Subscription Rights will not be applied on the capital-increase shares of the above mentioned company.

أشير إلى قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (2018/145) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2018/5/14، والمتعلق بتسجيل أسهم الزيادة في رأس مال شركة سبأ لسكب المعادن (SHBA). وذلك من خلال طرح (250,000) سهم للاكتتاب من خلال العرض غير العام لمساهمي الشركة.

واستناداً إلى ما تقدم، ونظراً لكون سعر سهم شركة سبأ لسكب المعادن معوماً، فإنه لن يتم تطبيق تعليمات حقوق الاكتتاب على أسهم الزيادة في رأس مال الشركة المشار إليها أعلاه.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

With All Respect

Nader Azar
Nader Azar

The CEO

Nader Azar

نادر عازر
المدير التنفيذي

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

CC: Jordan Securities Commission
Securities Depository Center.